Christmas decoration exchange 2020

Hoclllo,

We are pupils of Hayettes school. We are pupils of year 4 and 5,
between 9 and 10 years-old.

We come from France. We live in Amiens, in the north. It's cold and
cloudy. Amiens has a beatiful cathedral and Jules Verne's house.

The capital of France is Paris. The president is Emmanuel Macron

and he comes from Amiens too ! France is the winner of two
football world cups.




Christmas decoration exchange 2020

For Christmas, we decorate the christmas tree with christmas
baubles, tinsels, and lights. Everyday we open the advent calendar.

Wa eat Christmas dinner with our family : grand-parents and uncle,
aunt and cousins. After dinner, we open our presents.

We created paper decorations : christmas trees, presents, stars,
etc. We hope you'll like them.




Christmas decoration exchange 2020

We wish you a
Merry Christmas

And, as we say in French

Joyeux Noel !

Bonjour,

Nous sommes une classe de CM1 et CM2 a I'ecole des Hayettes, a Amiens, dans le Nord de la France.

La ville est connue pour sa cathédrale gothique, le plus vaste d'Europe. Jules Verne, le celébre écrivain de Voyage au centre de la Terre,
Vingt Mille Lieues sous les mers, et du Tour du monde en guatre-vingts jours, a habité a Amiens. Le président de la République,
Emmanuel MACRON est originaire de notre ville.

Pour Noél, nous decorons nos maisons avec un sapin de noél. On le décore avec des boules, des guirlandes et des guirlandes
lumineuses. Tous les jours, nous ouvrons le calendrier de l'avent.

Le 24 decembre, nous mangeons avec notre toute notre famille. Puis, nous ouvrons les cadeaux. Certains attendent le matin du 25
décembre pour les ouvrir.
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